
Waarde gemeenteraadsleden, 

 

 

Bijgaand ontvangt u een artikel van mijn hand over de ondergrondse restafvalcontainers. 

Ondergrondse afvalcontainers zouden een proef zijn. Het plaatsen van deze containers kost 

veel gemeenschapsgeld en het resultaat zal naar mijn mening volledig averechts zijn ten 

opzichte van het gewenste. Deze plannen hadden nooit goedgekeurd mogen worden.  

 

Een aantal opmerkingen waar kennelijk niemand in de gemeenteraad over heeft nagedacht: 

 

* De voorlichting naar de media is misleidend. (nieuwe voorlichter?) Men spreekt over een 

proef om te bezien er beter gescheiden zal gaan worden. Van een proef is echter geen 

sprake om de eenvoudige reden dat deze containers plaatsen zo duur is dat ze nooit meer 

weg gaan, ergo later zal heel Papendrecht er fasegewijs mee vol geplaatst gaan worden. 

 

* Welke rol heeft HVC in dit plan. Dragen zij bij aan de kosten?. Het idee bij vele inwoners is 

dat HVC de Gemeente voor het blok heeft gezet: of ondergrondse containers, of verhoging 

van de inzamelkosten in het contract.  

 

* De wijk waar de zogenaamde proef wordt gehouden beschikt juist over een uitstekende 

aan huis afvalscheidings moraal. Zij scheiden afval in drie containers en zetten keurig 

volgens de HVC inzamelkalender hun plastic (in zakken) aan de straat. 

 

* waarom werden de bewoners pas voor inloop avonden uitgenodigd toen er geen weg meer 

terug was. Een vorm van symbool politiek. 

 

* Bezwaar aantekenen kan, maar heeft geen zin (alleen via de Raad van State). 

 

* Bewoners hebben nu hun scheidingsmiddelen naast de deur of in de tuin. Straks moeten 

zij gemiddeld 200 meter lopen met hun restafvalzakken door weer en wind. Dit geldt ook 

voor ouderen en alleenstaande vrouwen die hulp van een sterke arm ontberen. Dit gaat 

alleen maar zorgen voor minder in plaats van meer scheiden en afvalscheidingsmoraal. 

 

* In de appartementen complexen staan containers voor restafval en papier. Het plastic 

wordt keurig volgens de HVC inzamelkalender  (in zakken) aan de straat gezet. Straks 

moeten die bewoners (waarvan vele ouderen) ook met hun zakken GFT naar de containers 

lopen. Dat zal echt niet gaan gebeuren, geloofd u dat maar. 

 

Zo valt er nog veel meer op te merken, maar kort gezegd zal op termijn blijken dat dit plan 

(onder wiens noemer of druk dan ook) een complete flop gaat worden. Leest u maar eens 

de problemen in Dordrecht, HI-Ambacht en Zwijndrecht erop na. 

 

 

Met vriendelijke groet 
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